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OR-RM.0012.2.22.2020 
 

Protokół Nr 3/20 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 25 maja 2020 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:10 otworzył posiedzenie 
komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 
wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. 
Nieobecny członek komisji Pan Maciej Szlagowski. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego nie 

wprowadzono zmian.  

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2019. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Ad. 2. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2019. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Koronowo za 2019 rok. 

Ad. 3.  Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek poinformowała członków komisji, że nastąpi zmiana w 

załączniku do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2019 rok. Zaistniała 
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bowiem potrzeba skorygowania sprawozdania finansowego. Spółka złożyła sprawozdanie 

finansowe  do gminy, w którym jest informacja o posiadanych udziałach. Podczas porównywania 

wielkości w bilansie okazało się, że te kwoty są rozbieżne z tym co posiadała gmina.  W związku 

z powyższym należało wprowadzić zmiany do załącznika projektu uchwały.  

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  7 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2020. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  7 głosami  „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Koronowie Pan Maciej Makowski 

przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie wprowadzenia  regulaminu 

korzystania z kompleksu boisk sportowych Moje Boisko „Orlik 2012” i przepisów 

porządkowych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta Dombrowska – 

Chmielek przestawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji  „Gminnego 

programu opieki nad zabytkami Miasta i Gminy Koronowo na lata 2016 – 2019”. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Morzewiec” dla terenu położonego w 
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Tryszczynie, gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali powyższy 

projekt uchwały. 

Członkowie komisji zostali poinformowani, że z porządku obrad sesji zostanie zdjęty punkt 13 

- Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 2019 

rok. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące komisji. 

Radna pani Elżbieta Mojzesowicz poinformowała członków komisji o wymarznięciach w  

sadach i na polach. 

Radny Pan Bogusław Guziński  zapytał czy został sporządzony jakiś wykaz inwestycji. Czy 

zadanie takie jak np. ujęcie wody w Pieczyskach, ul. Sportowa są realizowane?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski poinformował, że to co się uda trafi czerwiec, 

lipiec. Jeśli chodzi o ulicę Sportową to czekamy na kontakt z Eneą, która na razie nie 

odpowiada. Jeśli natomiast chodzi o ujęcie wody i sieci to chcemy skorzystać w ustawy 

COVID – 19 i zrobić to bezprzetargowo. 

 

Ad.5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 11.20 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                       /-/ Tomasz Skotnicki 


